

赴日簽證申請表

此空白處僅供官方使用

(照片黏貼處)
約4.5 釐米x3.5 釐米

姓(請按護照填寫)(英文)_____ (中文)_____

名(請按護照填寫)(英文)_____ (中文)_____

舊名/別號(如有)(英文)_____ (中文)_____

出生日期_____ 出生地點_____

性別: 男 女 婚姻狀況: 單身 已婚 喪偶 離婚

國籍(或公民身份) _____

曾有的或另有的國籍(或公民身份) _____

身份證號碼 _____

護照類別: 外交 公務 普通 其他

護照號碼 _____

簽發地點 _____ 簽發日期 _____

簽發機關 _____ 有效日期 _____

在留資格認定證明書編號 _____

居住身份/赴日目的 _____

預定在日逗留日期 _____ ~ _____ 預定在日逗留期間 _____ 天

入境地點 _____ 船舶或航空公司名稱 _____

申請人在日擬入住的酒店/旅館名稱或友人姓名及地址

酒店/旅館名稱或友人姓名 _____ 電話 _____

地址 _____

上次赴日之日期及停留期間 _____

現在(通訊)住址(如有多處居住地，請全部寫上)

住址 _____

電話 _____ 手機 _____

工作單位名稱及地址

名稱 _____ 電話 _____

地址 _____

目前的職位 _____

*配偶所從事的職業(如果申請人是未成年人，請填寫父母的職業)

在日保證人(請填寫保證人的詳細內容)

姓名_____ 電話_____

地址_____

出生日期_____ 性別: 男 女

(年) / (月) / (日)

與申請人的關係_____

職業和職務_____

國籍(或公民身份)及簽證種類_____

在日邀請人(如保證人和邀請人是同一個人，請寫「同上」)

姓名_____ 電話_____

地址_____

出生日期_____ 性別: 男 女

(年) / (月) / (日)

與申請人的關係_____

職業和職務_____

國籍(或公民身份)及簽證種類_____

*備註/其他需特殊聲明的事項(如有)_____

是否:

● 在任何國家被判決有罪? 是 否

● 在任何國家曾被判處一年或一年以上徒刑? ** 是 否

● 在任何國家因非法滯留或違反該國法律法規而被驅逐出境? 是 否

● 因違反任何國家關於取締毒品、大麻、鴉片、興奮劑或精神藥物的法律法規被判刑? ** 是 否

● 從事賣淫活動或曾為賣淫仲介、拉客或曾為賣淫或其他與賣淫有直接聯繫的活動提供場所? 是 否

● 有過販賣人口的經歷或教唆或協助他人從事販賣人口的活動? 是 否

**若您曾被判刑，即使該刑罰為緩期執行，請選擇「是」

若以上問題的回答中有「是」的，請說明具體情況。

本人特此聲明：上述填寫內容真實且無誤。本人了解入境身份及在日停留期限將在入境日本時由日本入國管理局決定。本人知悉，簽證並非授予持有者進入日本的權利，如果簽證持有者在到達機場/港口時被發現屬於不允許入境的情況，亦無權進入日本。

本人特此同意：我(通過指定的且有簽證代辦權的旅行社)向日本使館/總領館/交流協會提交個人資料。以及當需要支付簽證費時，(委託代辦機構)向日本使館/總領館/交流協會支付簽證費。

申請日期_____

(年) / (月) / (日)

申請人簽名 _____

*可不填寫

簽證申請表中填寫的任何個人資料以及追加文件所涉及的個人資料(以下簡稱「保留的個人資料」)將依照行政機關保護個人資料法(第57號法案，2003，以下簡稱「該法」)，被日本外務省(包括日本駐外機關)適當地處理。保留的個人資料僅會被用於處理簽證申請之目的(包括提供個人資料給予預定乘搭的航空或船舶公司，或意外發生時向替代運輸機構提供個人資料等)、出入境檢查、國際合作事項以及該法中第69條款所認定的必要目的範圍之內。

VISA APPLICATION FORM TO ENTER JAPAN

Official use only

(Paste photo here)
45mm × 35mm
or 2in × 1.4in

Surname (as shown in passport) _____

Given and middle names (as shown in passport) _____

Other names (including any other names you are or have been known by)

Date of birth _____ Place of birth _____
(Day)/(Month)/(Year) (City) (State or Province) (Country)

Sex: Male Female Marital status: Single Married Widowed Divorced

Nationality or citizenship _____

Former and/or other nationalities or citizenships _____

ID No. issued to you by your government _____

Passport type: Diplomatic Official Ordinary Other Passport No. _____

Place of issue _____ Date of issue _____
(Day)/(Month)/(Year)

Issuing authority _____ Date of expiry _____
(Day)/(Month)/(Year)

Certificate of Eligibility No. _____

Purpose of visit to Japan/Status of residence _____

Intended length of stay in Japan _____ Date of arrival in Japan _____

Port of entry into Japan _____ Name of ship or airline _____

Names and addresses of hotels or persons with whom applicant intends to stay

Name _____ Tel. _____

Address _____

Dates and duration of previous stays in Japan _____

Your current residential address (if you have more than one address, please list them all)

Address _____

Tel. _____ Mobile No. _____

E-Mail _____

Current profession or occupation and position _____

Name and address of employer

Name _____ Tel. _____

Address _____

(Note)Partner's profession/occupation (or that of parents, if applicant is a minor):

Guarantor or reference in Japan(Please provide details of the guarantor or the person to be visited in Japan)

Name _____ Tel. _____

Address _____

Date of birth _____ Sex: Male Female

(Day)/(Month)/(Year)
Relationship to applicant _____

Profession or occupation and position _____

Nationality and immigration status _____

Inviter in Japan(Please write 'same as above' if the inviting person and the guarantor are the same)

Name _____ Tel. _____

Address _____

Date of birth _____ Sex: Male Female

(Day)/(Month)/(Year)
Relationship to applicant _____

Profession or occupation and position _____

Nationality and immigration status _____

(Note)Remarks/Special circumstances, if any _____

Have you ever:

- been convicted of a crime or offence in any country? Yes No
- been sentenced to imprisonment for 1 year or more in any country?(Note 2) Yes No
- been deported or removed from Japan or any country for overstaying your visa or violating any law or regulation? Yes No
- been convicted and sentenced for a drug offence in any country in violation of law concerning narcotics, marijuana, opium, stimulants or psychotropic substances?(Note 2) Yes No
- engaged in prostitution, or in the intermediation or solicitation of a prostitute for other persons, or in the provision of a place for prostitution, or any other activity directly connected to prostitution? Yes No
- committed trafficking in persons or incited or aided another to commit such an offence? Yes No

(Note 2) Please tick "Yes" if you have received any sentence, even if the sentence was suspended.

If you answered "Yes" to any of the above questions, please provide relevant details.

"I hereby declare that the statement given above is true and correct. I understand that immigration status and period of stay to be granted are decided by the Japanese immigration authorities upon my arrival. I understand that possession of a visa does not entitle the bearer to enter Japan upon arrival at port of entry if he or she is found inadmissible."

"I hereby consent to the provision of my personal information (by an accredited travel agent, within its capacity of representing my visa application) to the Japanese embassy/consulate-general and (entrust the agent with) the payment of my visa fee to the Japanese embassy/consulate-general, when such payment is necessary."

Date of application _____ Signature of applicant _____
(Day)/(Month)/(Year)

(Note)It is not mandatory to complete these items.

Any personal information filled in this application form as well as additional personal information submitted for the visa application (hereinafter referred to as "Retained Personal Information") will be handled appropriately by the Ministry of Foreign Affairs of Japan (including Japanese overseas establishments) in accordance with the Act on the Protection of Personal Information (Act No. 57 of 2003, hereinafter, the Act?). Retained Personal Information will only be used to the extent necessary for the purpose of processing the visa application (including providing personal information to the transportation company which you are going to travel with, or the alternative transportation company which you are going to travel with due to unforeseen circumstances), immigration control, international cooperation and for other purposes in compliance with Article 69 of the Act.